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8 srpna, 2024

Zatajování klíčových informací o „vakcínách“ Pfizer:
James O’Keefe z projektu Veritas navštěvoval Bohemian
Grove, což naznačuje, že je agentem CIA

necenzurovanapravda.cz/2024/08/zatajovani-klicovych-informaci-o-vakcinach-pfizer-james-okeefe-z-projektu-veritas-
navstevoval-bohemian-grove-coz-naznacuje-ze-je-agentem-cia

Pro méně informované připomínám, že James O’Keefe z projektu
Veritas byl například jedním z těch, kteří přišli s tajnými nahrávkami
zaměstnance Pfizeru.

Nyní se ukazuje, že tyto nahrávky, které rozhodně nezpůsobily onu
„bouři ve sklenici vody,“ měly za cíl zastřít něco mnohem horšího, co se
ve skutečnosti v Pfizeru dělo a měl také ochránit „velké ryby“ tím, že
bude masám předhozen bezvýznamný obětní beránek.

Skutečný úkol O’Keefa v „Projektu Veritas“ tak bylo dohlédnout na to,
aby se přes jím převzatou společnost, vydávající se za investigativce,
nedostalo ven nic, co by uškodilo globálním elitám a jejich slouhům.

Ven se tak měly dostávat jen takové informace, které způsobí malý
poprask mezi těmi, kteří již dávno systému nedůvěřují, ale neprobudí
celou společnost.

V podstatě pomohl Projekt Veritas zatajit velmi alarmující skutečnosti,
jejichž zveřejnění mohlo zachránit možní i miliony životů.

Tento případ je důkazem, že nejhorší nejsou ti, kteří škodí otevřeně, ale
ti, kteří škodí pod přetvářkou, kdy jinak mluví – a jinak konají. To známe
u mnoha politiků – a jak je vidět, tak se to týká i infiltrátorů.

Níže najdete výpověď člověka, který v „očkovacích“ letech každodenně
shromažďoval kompromitující informace a důkazy o tom, že jsou
takzvané „vakcíny“ vysoce nebezpečné.

https://necenzurovanapravda.cz/2024/08/zatajovani-klicovych-informaci-o-vakcinach-pfizer-james-okeefe-z-projektu-veritas-navstevoval-bohemian-grove-coz-naznacuje-ze-je-agentem-cia/
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Infiltroval Pfizer a donášel informace právě projektu Veritas, později
převzatému právě O’Keefem. Níže se dozvíte, co vše O’Keefe
záměrně „ztopil“ a jaké důkazy beze stopy zmizely, aby se nedostaly k
široké veřejnosti…

Důkladný dvoudílný dokument od bývalého novináře Projektu
Veritas obsahuje zjevné hlasové nahrávky známého zakladatele
Jamese O’Keefeho, který přiznává, že se zúčastnil nechvalně
proslulého a tajného letního tábora pro mocné Bohemian Grove v
severní Kalifornii.

Film také předkládá důkazy, které O’Keefeho obviňují z potlačování
„bombových“ zpráv získaných z tajné žurnalistiky a naznačuje, že je
aktivním agentem CIA, jehož úkolem bylo během „podvoddemie“
COVID-19 přilákat farmaceutické a další whistleblowery do své
organizace, potopit hlavní příběhy a chránit mocné, zatímco
zveřejňoval pouze „podřadné“ zprávy.

V průběhu tří měsíců se LifeSiteNews několikrát pokusil kontaktovat
O’Keefeho s žádostí o reakci na tuto prezentaci a požádal ho o jeho
názor na tato obvinění, ale neobdržel žádnou odpověď.

V květnu byly podniknuty čtyři pokusy, mimo jiné na jeho webových
stránkách a na jedné starší e-mailové adrese, a poté na jeho soukromý
mobilní telefon a e-mail, které byly získány později.

Šéfredaktor LSN John-Henry Westen se pak v červnu a na konci
července osobně obrátil na O’Keefeho s žádostí o komentář, ale nebyl
úspěšný v získání odpovědi.

Poté, co na jaře 2020 absolvoval University of Rhode Island s
bakalářským titulem ve farmaceutických a biomedicínských vědách,
producent dokumentárních filmů Justin Leslie uvádí, že nastoupil do

https://justintegrity.net/
https://www.lifesitenews.com/analysis/exclusive-catholic-investigative-reporter-explains-why-hes-exposing-freemasonry-bohemian-grove/
https://www.lifesitenews.com/news/documentary-indicates-james-okeefe-attended-bohemian-grove-suggests-hes-a-cia-asset/?utm_source=popular
https://okeefemediagroup.com/
https://x.com/justintegrity_
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magisterského programu biomedicínských věd na Rutgers University a
poté přijal práci jako vědecký pracovník v oblasti formulací ve
společnosti Pfizer v Andoveru ve státě Massachusetts.

Během prvního semestru svého magisterského studia Leslie uvádí, že
si uvědomil, „že celý příběh o COVIDu je naprostý nesmysl, že
takzvané vakcíny byly ve skutečnosti smrtící injekce – a ještě více, v
pozici zpochybňující zavedený konsensus, se přesvědčil, že virologie
sama o sobě „je jedna velká pseudověda.“

V březnu 2021 dále přijal svou pozici ve společnosti Pfizer s
konkrétním záměrem stát se oznamovatelem, pokud by narazil na
důležité interní informace, a to i poté, co v té době korespondoval se
společností Project Veritas (PV), aby nabídl své služby.

„Během těchto měsíců bylo zavádění vakcín v plném proudu a všude
se hlásilo, že způsobují všechny druhy problémů, jako je myokarditida,
krevní sraženiny, reprodukční problémy a samozřejmě smrt,“ líčil
Leslie.

Dodal, že tlak na podávání injekcí dětem se rychle blíží, což považuje
za „naprosto děsivé.“

Poté, co ho z PV znovu oslovili, poskytli mu tajné nahrávací zařízení,
které začal nosit do práce koncem září 2021. Brzy poté poskytl PV
lahvičku s vakcínou Pfizer-BioNTech COVID-19 a 14. října 2021 se
sešel s dalšími zaměstnanci PV a Dr. Carrie Madejovou, aby
prozkoumali její obsah v bytě v Mamaronecku v New Yorku.

Madejová, internistka vyškolená v osteopatické medicíně, se stala
známou na internetu, když varovala diváky, aby se vyhýbali injekcím
proti  COVIDu a aby tyto látky také vyšetřovali.

https://www.lifesitenews.com/tags/tag/carrie-madej/
https://www.algora.com/Algora_blog/2021/10/25/dr-carrie-madej-took-a-look-at-the-moderna-pfizer-and-jj-shot-contents-under-a-microscope
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Při této příležitosti Leslie vysvětluje, jak lékařka vedla mikroskopické
vyšetření těchto vzorků od společností Johnson & Johnson, Moderna a
lahvičky od společnosti Pfizer, kterou poskytl.

Ve vzorku J&J byla skupina svědkem toho, co mladý informátor
vysvětlil jako „černé kruhy a něco, co vypadalo jako paraziti, kteří se
kolem nich točili, jako by měli svou vlastní mysl.“

Vzorky od společností Moderna a Pfizer obsahovaly podobné tvory
podobné parazitům – a i když nedokázal identifikovat, na co se dívá,
řekl, že „to byla naprostá noční můra být toho svědkem.“

O šest dní později byla Madejová hostem v pořadu Stew Peters Show,
kde vysvětlila tyto jevy a také uvedla, že pracovala s „úžasným týmem“
z PV a slíbila, že „velmi brzy předloží svůj příběh, který bude obsahovat
mnoho detailů a dat, takže se na to prosím podívejte.“

Ale místo toho, aby byl tento strašlivý příběh zveřejněn, Leslie uvádí,
že „celý tento příběh byl pohřben Projektem Veritas“ a nikdy nevyšel
ven, i když jiní badatelé, jako Dr. Robin Wakeling na Novém Zélandu
a Dr. David Nixon v Austrálii, potvrdili tato zjištění.

V říjnu 2023 Leslie zavolal doktorce Madejové, aby se znovu podívala
na problematiku tohoto ostrého příběhu a sdělila její pohled na to, co
se té noci stalo.  V nahrávce hovoru ho Madejová varovala slovy „už
nevěř těm samým lidem“ a vyjádřila osobní nedostatek důvěry
konkrétně k Jamesi O’Keefeovi.

Vyjádřila názor, že pod O’Keefovým vedením byla PV a její nástupnická
organizace O’Keefe Media Group (OMG) „kontrolovanou opozicí.“

„Byli tam jen proto, aby nalákali každého, kdo je informátorem, a pak
byli schopni kontrolovat cokoliv, co od informátora přichází. To byla
jejich práce a pořád je to jejich práce,“ tvrdila. „Je jim jedno, komu
cestou ublíží.“

https://rumble.com/vnzy9f-shocking-dr.-carrie-madej-releases-first-look-at-pfizer-vial-contents.html
https://odysee.com/@drsambailey:c/nz-scientist-examines-pfizer-jab-under-the-microscope:6
https://www.lifesitenews.com/news/australian-doctor-finds-chips-self-assembling-structures-forming-in-pfizer-vaccine-contents/
https://www.lifesitenews.com/news/im-back-james-okeefe-launches-new-media-group-following-split-with-project-veritas/
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Velká část Leslieho dokumentu se točí kolem „devítiterabajtového
souboru důkazů,“ které shromáždil během svého dlouhého období
tajného nahrávání ve společnosti Pfizer. Ve filmu se přiznává, že byl
naprosto naivní, když všechny tyto záběry předal PV, aniž by si
ponechal kopie.

Další velký příběh obsažený v těchto záběrech pocházel ze dvou
osobních setkání, která měl Leslie s viceprezidentem společnosti Pfizer
pro bioterapii a farmaceutické vědy, Nickem Warnem. Vedoucí
pracovník údajně mladému vědci řekl, že si „zahrál s FDA“ tím, že
zatajil zásadní údaje týkající se stability injekcí COVID pro děti ve věku
5 až 11 let.

Jinými slovy, vysvětlil Lesliemu, že Warne lhal, když nediskutoval o
klinických údajích souvisejících s tímto tématem s FDA.

„Byla to bomba. Bylo to trestné. Bylo to nebezpečné,“ řekl. „Něco
takového muselo být zveřejněno. Měli právo to vědět a měli právo
vědět právě teď.“ PV však tyto informace nechtěl zveřejnit.

O’Keefe později Lesliemu řekl, že jeho rozsáhlé záběry společnosti
Pfizer nemohou být použity, protože porušují zákony o souhlasu s
nahráváním ve státě Massachusetts.

A dále, řekl, by bylo nezákonné použít video „odhalení z mikroskopu“ s
Dr. Madejovou, protože tým převážel lahvičky k jejich zkoumání přes
státní hranice.

Mladý aktivista si myslel, že nic z toho nedává žádný smysl a naznačil,
že takové zjevné a předvídatelné překážky byly ignorovány, aby se
vytvořila záminka pro sabotáž jakýchkoli významných objevů v těchto
vyšetřováních.
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Leslie vypověděl svědectví, ve kterém potvrdil, že právníci PV věděli o
jeho tajném vyšetřování a nahrávání, které probíhalo měsíce, ale nikdo
nic nenamítal proti tomu, aby tyto metody byly v Massachusetts
použity.

Vzhledem k tomu, že skryté nahrávky jsou základním aspektem
žurnalistiky organizace, naznačil, že je více než podivné, že tým PV
neověřil zákon předtím, než vybavil svého informátora svými
nahrávacími zařízeními pro takové vyšetřování.

A podle jeho chápání Leslie řekl, že zákon o ochraně oznamovatelů
spolu s judikaturou státu Massachusetts naznačuje, že když je odhalen
trestný čin, požadavky na zaznamenaný souhlas jdou stranou a
neuplatňují se.

Navíc, s ohledem na závažnost situace, s masivním sociálním a
dokonce právním tlakem, který tlačí nebezpečné nebo dokonce smrtící
injekce miliardám lidí, spolu s nařízením povinného očkování, které
jsou uvaleny dokonce i na děti, Leslie uvádí, že prosil O’Keefeho, aby
zveřejnil záběry bez ohledu na tyto zákony kvůli naléhavé potřebě
odhalit tyto pravdy veřejnosti.

Tyto příběhy by mohly pomoci zvýšit váhavost vůči očkování v
masivním měřítku v této kritické době, řekl, a potenciálně by mohly
ušetřit tisíce lidí před poškozením zdraví nebo smrtí.

Přesto O’Keefe odmítl a místo toho se rozhodl tyto příběhy „pohřbít“,
čímž se podle Leslieho odhadu dopustil „zločinu proti lidskosti.“

Další odhalení získaná z Leslieho záběrů společnosti Pfizer zahrnovala
následující:
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Hlavní vědecká pracovnice Kanwal Gill, která pracovala na
formulaci vakcíny, připustila, že ani ona, ani její kolegové před
rokem 2020 „nic nevěděli o mRNA vakcínách, a přesto se vše
dělalo za pochodu.“ Vzhledem k tomu, že byla „pandemie,“
mentalita byla „prostě to rozjet, rozjet to, rozjet to.“ A tak nebyl čas
na přemýšlení. Byla to chvíle jednat. To potvrdilo to, co řekla
vedoucí výzkumu a vývoje vakcín společnosti Pfizer Kathrin
Jansenová v rozhovoru pro pořad 60 Minutes v témže roce. A sice,
že společnost Pfizer „létala s letadlem, zatímco ho ještě stavěla.“
Gill také vysvětlila, jak klinické testy obcházely přibližně 10 let
testování, které jsou normálně vyžadovány k zajištění bezpečnosti,
a připustila, že toto ultrarychlé zavedení  bylo také motivováno
potenciálními zisky, které se „staly hrou o peníze.“
Vedoucí pediatrických přípravků Bakul Bhatnagar také popsal v
audionahrávce, že „v loňském roce jsme již stavěli letadlo, když
jsme s ním začínali létat.“
Vědec zabývající se farmaceutickými formulacemi Ramin Darvari,
kterého Justin identifikuje jako „jednoho z hlavních šéfů“
formulačního týmu, uznal, že do společnosti Pfizer přicházejí
„miliony“ zpráv o nežádoucích účincích každý den a naznačil, že
stejně jako čipy, i tyto injekce „konstruují specificky“ pro
spotřebitele, aby si vzali další. A kvůli ziskovým motivům se
nestarají o to, jestli  spotřebitel zemře.

„Všechna tato přiznání pocházela od výše postavených lidí a lidí, kteří
se přímo podíleli na výrobě vakcíny,“ shrnul Leslie. „Zatímco veřejnosti
bylo řečeno, že vakcína je ‚bezpečná a účinná‘, v zákulisí si společnost
Pfizer ‚hrála s FDA‘ a přesvědčovala všechny, aby nastoupili do letadla,
které stavěli uprostřed letu.“

Podle Leslieho výpovědi poté, co ho O’Keefe informoval, že významné
příběhy, které odhalil jako informátor společnosti Pfizer, nebudou v
rámci projektu Veritas zveřejněny, nabídl mladému vědci 3. prosince
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2021 práci novináře v utajení.

Poté, co si prošel mnoha vnitřními úzkostmi kvůli důkazům, které
zajistil o „zločinu proti lidskosti“, který Projekt Veritas „pohřbil,“ Leslie
říká, že tuto pozici přijal o čtyři měsíce později s alespoň jednou
primární motivací, a to pokusit se získat zpět své záběry z Pfizeru a
možná najít způsob, jak je zveřejnit.

Bylo mu přiděleno několik vyšetřování, včetně vyšetřování školního
okrsku na Long Islandu v New Yorku, kde se školili učitelé v tom, jak
propagovat genderovou ideologii mezi dětmi.

Ze stejného úkolu také vytáhl velký příběh o otevřeně homosexuálním
asistentovi superintendanta jménem Dave Casamento, který
výslovně odhalil, že tyto agendy jsou „tajně“ implementovány ve
školách po celém místním okrese.

Poté, co PV zveřejnil Leslieho videozáznam, rozzuření rodiče
zareagovali a Casamento byl „administrativně přeřazen.“

Leslie byl také tajným
reportérem, který zachytil
záběry ředitele výzkumu
mRNA společnosti Pfizer
jménem Jordan Trishton
Walker, který uvedl, že
farmaceutický gigant zvažuje
mutaci viru COVID, aby
„preventivně vyvinul nové vakcíny.“

Toto video nasbíralo na Twitteru 50 milionů zhlédnutí a podle Leslieho
to byl „obrovský příběh a domácí běh pro tým Project Veritas, který jim
dal obrovskou podporu na jejich důvěryhodnosti.“

https://www.projectveritas.com/news/untouchable-middle-school-teacher-boasts-tenured-educators-should-use-status
https://www.projectveritas.com/news/new-york-assistant-superintendent-covertly-pushing-dei-agenda-within-school
https://www.lifesitenews.com/news/pfizer-exec-tells-project-veritas-they-may-mutate-covid-virus-in-order-to-push-more-shots/
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V tomto okamžiku – na vrcholu svého zdánlivého úspěchu v této
profesi – však řekl: „Něco se ve mně otočilo. Všechno, na čem jsem se
podílel, mi začalo připadat jako divadlo, jako hra, jako jedno obrovské
představení.“

Poté, co dospěl k osobnímu přesvědčení, že „virologie byla lež“ a že
„žádný virus neexistoval,“ Leslie také dospěl k závěru, že jediným
důvodem, proč byly tyto záběry a příběh zveřejněny Projektem Veritas
a byly dobře propagovány mainstreamovými médii, bylo to, že pouze
znovu potvrdily dominantní narativ o zisku funkce, že virus je skutečný
a mohl by být morfován a zmutován v něco smrtelnějšího, zatímco
neodhalily nic jiného o žádné látce.

S ohledem na zdokumentované zachycení mnohem větších příběhů,
které byly pohřbeny, se mladý informátor svěřil:

„Začal jsem pochybovat o ‚pravdivosti‘ lidí, se kterými jsem pracoval, a
lidí, pro které jsem pracoval.“ A rozhodl se využít své nově nabyté
dovednosti novináře v utajení k vyšetřování Jamese O’Keefeho a
několika dalších kolegů.

Dokument se zabývá několika dalšími příběhy, o kterých Leslie věří, že
měly pro veřejnost zásadní význam a které byly odmítnuty k publikaci v
rámci Project Veritas.

Patří mezi ně důkazy o významných změnách v krvi po
injekcích vakcíny COVID, rozšířená prezentace velkých „bílých
vláknitých“ krevních sraženin, které se začaly objevovat v mrtvolách od
roku 2021, a náznaky přítomnosti „zářícího“ enzymu luciferázy v
injekcích, čehož byl Leslie podle svých slov sám svědkem.

Mladý vědec uvádí, že když byl ještě ve společnosti Pfizer, stáhl si také
400 stran dokumentů, které prokazují, že vlastní studie
farmaceutického giganta ukázaly, že lipidové nanočástice (LMP), které

https://www.lifesitenews.com/opinion/blood-damage-explains-many-harmful-impacts-of-covid-vaccines/
https://www.lifesitenews.com/news/bayer-executive-mrna-shots-are-gene-therapy-marketed-as-vaccines-to-gain-public-trust/
https://www.lifesitenews.com/news/70-of-embalmers-report-finding-strange-blood-clots-beginning-in-mid-2021/
https://www.lifesitenews.com/news/bombshell-pfizer-whistleblower-says-vaccine-glows-contains-toxic-luciferase-graphene-oxide-compounds/
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dodávají mRNA, jsou distribuované po celém těle, když tato látka měla
zůstat v místě vpichu.

Dr. Michael Yeadon, sám bývalý viceprezident společnosti Pfizer, loni
vysvětlil, že široká distribuce těchto látek způsobuje „autoimunitní
destrukci všude, kam se tento materiál dostane.“

Pro odborníka na imunologii to vysvětluje širokou škálu nežádoucích
účinků spojených s injekcemi COVID-19, včetně myokarditidy, infarktu,
potratů a neurologických problémů.

Leslie uvádí, že vyjádřil znepokojení nad odhalením těchto dokumentů
Darvarimu, který mu na oplátku řekl, že „dokumenty a data jsou
důvěrné,“ a že mu bylo zakázáno je s kýmkoli sdílet. I když má k
dispozici pouze dvě stránky těchto studií, uvádí, že „zbývajících 400
stran bylo ponecháno v rukou týmu Projektu Veritas.“

Na tomto seznamu příběhů, které O’Keefova organizace nepokrývala,
je také jeden týkající se toho, že společnost Pfizer skrývá závažné a
dokonce smrtelné vedlejší účinky antidepresiv, jako je Zoloft, které
mohou dokonce způsobit sebevraždu, a konečně odhalení na Twitteru,
které se stalo otevřeným nástrojem pro obchodování s lidmi.

Leslie protestoval proti O’Keefeho rozhodnutí nepublikovat článek na
Twitteru a vyjádřil názor, že je to obrovský příběh. Existovala síť špíny,
která otevřeně fungovala na Twitteru, porušovala své vlastní podmínky
služby a děla se bez ohledu na to, kdo společnost vlastnil.

„Takže podle Jamese (O’Keefeho) to byl šokující příběh, že Jordan
Tristan Walker přiznal bez jakýchkoli důkazů, že Pfizer mutuje COVID,“
pokračoval. „A přesto zde byla celá síť toho, co každý, kdo má dvě oči,
může vidět jako ohrožování dětí a obchodování s nimi. A jeho odpověď
byla: ‚Žádná kouřící zbraň.'“

https://www.lifesitenews.com/tags/tag/michael-yeadon/
https://www.lifesitenews.com/news/ex-pfizer-vp-covid-vax-push-a-supranational-operation-intended-to-maim-and-kill-deliberately/
https://www.youtube.com/watch?v=-ZTKN8Z3RB4&rco=1
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Když se Leslie ohlíží zpět a uvědomuje si, že O’Keefe měl poslední
slovo v tom, které příběhy budou vydány, říká, že si uvědomil, že
„každý příběh, který PV a OMG vydaly, byly všechny podřadné.“

„Jordan Walker byl jen zaměstnanec na úrovni ředitele pracující ve
společnosti Pfizer. Nebyl generálním ředitelem. Nebyl vedoucím
pracovníkem, jak James tvrdil. Víte, kdo byl vedoucím pracovníkem?
Nick Warne,“ poznamenal.

„David Casamento byl jen nějaký školní inspektor. Jeho postava bledne
ve srovnání s tím, co jsme odhalovali v mikroskopickém odhalení.
Zatímco PV pohřbil příběh o tom, že Nick Warne ‚hrál s FDA‘,
upozornili na Jordana Walkera v příběhu o mutujících virech, které
neexistují.“

„Pokud jsem mohl soudit, byla to role, kterou hrál James O’Keefe.
Všechno to bylo divadlo. Filtroval zlato, zatímco prodával kusy uhlí,“
řekl Leslie.

„Realita je taková, že tajné informace, které jsem získal v prosinci
2021, kdy byly posilovací dávky a očkovací nařízení v plném proudu,
by celou agendu vakcín otevřely dokořán.“

„Šokující materiál, který jsem dostal, byl zcela zneškodněn samotným
oslavovaným a vychvalovaným králem investigativní žurnalistiky,“
potvrdil.

„Jaká je moje zkušenost s Jamesem O’Keefem?“ zeptal se mladý
vědec. „Je to vlk v rouše beránčím. Již jsem naprosto přesvědčený, že
James O’Keefe byl součástí nějaké verze operace Mockingbird,“ řekl s
odkazem na propagandistický program CIA, který byl odhalen v
polovině 70. let.



12/16

V té době bylo odhaleno, částečně během slavných slyšení Churchova
výboru v roce 1975, že CIA měla na své výplatní pásce stovky
redaktorů a novinářů na místech jako New York Times, CBS, ABC,
NBC a mnoha dalších, za účelem manipulace veřejného mínění.

Zatímco na jedné úrovni je takové vládní financování propagandy
tradičních médií nyní uznáváno nastrčenými organizacemi za těmito
příběhy, Justin Leslie varuje, že alternativní média, jako jsou dokonce i
„samorost“ Projekt Veritas a OMG, nemusí být osvobozena od
takových vazeb na oligarchu nebo Deep State.

„Pokud je Operace Mockingbird stále v platnosti a pokud dnes v našich
médiích pracují novináři, kteří jsou tam proto, aby nás odváděli a
klamali, pak James O’Keefe do této formy krásně zapadá,“ uzavřel.

Další podivné okolnosti, chování a vztahy způsobily, že Leslie začal
pochybovat o integritě ostatních spolupracovníků v PV a OMG.

Mezi nimi byla Alysia Gambleová, další novinářka v utajení, a její
manžel Brian Gamble, který sám sebe popsal jako „veterána
amerického námořnictva a průkopníka doktríny digitálního válčení.“

Leslie také uvádí, že Brian pracoval jako CIO pro společnost s
„přímými vazbami na Světové ekonomické fórum“ spolu s „Americkým
projektem“ generála Michaela Flynna, který založil s podnikatelem
Patrickem Byrnem z Utahu.

Zajímavé je, že přinejmenším v minulosti byli Alysia a Brian Gamble
oddanými propagátory fenoménu „QAnon,“ o kterém právník Robert
Barnes tvrdil, že je to „sofistikovaná dezinformační psyops kampaň,
která nese známky toho, že je řízena někým s institucionálním vlivem a
podporou.“

https://www.youtube.com/watch?v=JHY2--T9XWI
https://www.weforum.org/organizations/veolia/
https://www.lifesitenews.com/news/an-in-depth-look-at-the-narrative-surrounding-the-january-6-capitol-riot-and-what-really-happened/
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Ústavní právník různými prostředky dospěl k závěru, že cílem této
operace bylo podnítit populistické nebo konzervativní jedince
prostřednictvím podvodu k podněcování násilí, které se projevilo při
nepokojích v Kapitolu USA 6. ledna 2021 se zjevnou pomocí mnoha
operativců FBI.

Navíc Brian Gamble byl zřejmě přítomen i samotnému incidentu z 6.
ledna, oblečený „v zásahové výstroji, stojící poblíž muže, který jasně
podněcoval dav“ k násilí. Byl také přítomen prvnímu prolomení bariér v
Kapitolu, i když prezident Trump stále mluvil asi kilometr daleko.

Gamble je popisován jako blízký spolupracovník Flynna, který také,
stejně jako ten první, propagoval slogany, o nichž je všeobecně známo,
že jsou spojeny s operací QAnon, zatímco také popírá, že by v ni
vůbec věřil.

Mezi další „vysoce postavené lidi v armádě, vládě a médiích,“ s nimiž
se Gamble „třel lokty“, patřili Roger Stone, Alex Jones, Patrick Byrne,
Eric Trump, bývalý šéf komunikace HHS Michael Caputo a vůdce
Proud Boys Enrique Tarrio, který byl v minulosti přinejmenším plodným
informátorem FBI.

„Pokud je tento chlap (Gamble) odborníkem na psychologické operace,
tak proč je tak spojen se všemi těmi mediálními mluvícími hlavami, jako
jsou Alex Jones a James O’Keefe?“ Zeptal se Leslie v telefonickém
rozhovoru pro LifeSiteNews.

„Kdybych mohl mluvit s Brianem, moje jednoduché otázky by byly:
‚Proč jste šel 6. ledna do Kapitolu v zásahové výstroji? Proč jste byl v
první linii, když barikády padly 20 minut před kýmkoli jiným – během
Trumpova projevu? Doslova, proč jsi tam byl?'“

Po zvážení těchto faktů a asociací Leslie v dokumentu dospěl k závěru,
že už neví, komu věřit. „Je tu možnost, že doslova každý, s kým jsem
pracoval, byl nějakým druhem politického agenta, ať už vědomě nebo

https://www.lifesitenews.com/news/fbi-likely-played-role-in-organizing-jan-6-riot-says-report-entered-into-congressional-record/
https://www.theguardian.com/us-news/2021/jan/27/proud-boys-leader-enrique-tarrio-fbi-informant
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nevědomě.“

„Každý, kdo mě v životě obklopoval, začal být podezřelý. Kdo je
ohrožen? Kdo pracuje pro koho? S kým se hraje a kdo koho používá?
Kdo je užitečný idiot, stejně jako jsem byl já? A kdo je agent, který
pracuje v utajení na nějaké temnější agendě?“ zeptal se.

Leslieho dokumentární film, který sdílí mediální klipy popisující
Bohemian Grove, naznačuje, že tento přísně omezený kemp o rozloze
2 700 akrů v severní Kalifornii je místem, kde se možná některé z
těchto temných agend uskutečňují.

Vysvětluje, že každý rok sena dva týdny v polovině července „schází
tábor některých z nejvýznamnějších mužů světa.“

Mezi takové muže patřili američtí prezidenti, politici a diplomaté, vůdci
velkých korporací, včetně médií a dalších mocných sdružení. Mezi
aktivitami na těchto shromážděních jsou rituály, které byly popsány jako
„satanské“ s tím, že mezi těmi, kteří se jich zúčastnili, byl udržován
mrak tajemství.

Leslie vypráví, jak ho kolega informoval, že James O’Keefe byl pozván
do Bohemian Grove. Dokument pak obsahuje zvukový záznam, na
kterém generální ředitel OMG oznamuje svým zaměstnancům, že
nebude k dispozici a nebude se moci ani podívat na svůj telefon od 20.
do 27. července 2023, což, jak uvádí Leslie, „byl přesný týden, kdy se
tábor v Grove konal.“

Asi o tři týdny později se O’Keefe mladému vědci, který se stal
novinářem, přiznal tím, že v nahraném telefonickém rozhovoru
prohlásil: „Šel jsem do tohoto bohémského klubu a to lidi naštvalo. Tak
jsem jen chtěl slyšet tvůj názor a zjistit, jak se cítíš, jak se máš, co se ti
honí hlavou?“

https://www.lifesitenews.com/analysis/exclusive-catholic-investigative-reporter-explains-why-hes-exposing-freemasonry-bohemian-grove/
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Poté, co byl vyzván k účasti v této „nejmocnější tajné společnosti na
světě,“ si O’Keefe stěžoval na takové reakce na tuto záležitost od něj a
dalších zaměstnanců a kontroval, že „někteří z našich lidí, které znám
mnoho let, tam byli také,“ čímž potvrdil, že „existuje mnoho lidí, kteří
nás podporují, kteří jsou zapojeni v Bohemian Grove.“

O’Keefe, který se očividně snažil získat od Leslieho potvrzení loajality,
navzdory své účasti v táboře Bohemian Grove, si stěžoval, že „někteří
lidé v tomto týmu mě opravdu vyzývají zásadním způsobem a je to
opravdu víc, než mohu právě teď snést. Takže, já jen potřebuju vědět,
jsi se mnou? A řekni mi pravdu.“

V tomto bodě Leslie odpověděl: „Po pravdě řečeno, Jamesi, nemůžu
na to říct ‚ano‘ kvůli všemu, čím jsme prošli od doby, kdy jsem byl
informátorem společnosti Pfizer, až do současnosti.“

Následoval rozhovor, v němž si mladý vědec vzpomněl na své
potlačované příběhy a ukázal frustraci z toho, že se mu podařilo získat
tak šokující informace, které byly na oplátku O’Keefem potlačeny.

„Doslova jsem lidem ukázal nanotechnologii v každé dávce, Jamesi,
stejně jako biologickou zbraň, která se za tím skrývá.“

Jeho názor potvrdil článek z 21. září 2023 v Connecticut Centinal, který
informoval o uniklé interní komunikaci z roku 2021 od PV, která
odhalila, že O’Keefe „měl informace o tom, že velké farmaceutické
společnosti lžou veřejnosti o bezpečnosti vakcín.“

Přesto tato informace nebyla nikdy publikována.

O’Keefe reagoval na Leslieho argumentem, že právníci PV
nedoporučovali tento materiál zveřejnit, což bylo alibi, které mladý
informátor nepřijal.

https://connecticutcentinal.com/breaking-project-veritas-had-information-in-2021-big-pharma-was-lying-on-covid-vaccine-safety-data-okeefe-told-board-member-never-published/
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„Chtěl jsem na tu biologickou zbraň upozornit a vy jste mě umlčeli,“
obvinil Leslie a také si vzpomněl na záběry Nicka Warnea, kde řekl, že
„si s FDA pohrál.“

„Řekněte mi, že to není veřejná informace. Miliony lidí zemřely, Jamesi,
kvůli této injekci. Morální, etická věc, kterou je třeba udělat, je obejít
tyto věci na papíře, psané zákony, na kterých ve skutečnosti nezáleží.
To, na čem záleží, pane, je Boží zákon,“ uzavřel v zaznamenaném
rozhovoru.

Leslie řekl LifeSiteNews, že to byla jeho rezignace a O’Keefův asistent
se s ním později spojil, aby mu nabídl pět a půl měsíce odstupného od
OMG s tím, že mu bude platit až do konce roku, což odmítl.

„Vnímal jsem to jako balíček peněz na odstupné, jako špinavé peníze,
jako peníze Bohemian Grove,“ řekl. „Ani jsem o tom nechtěl slyšet.
Nechtěl jsem se na to dívat. Nechtěl jsem se toho dotknout.“

Leslie se rozhodl stát se whistleblowerem, protože jen chtěl, aby se
svět přestal zabíjet vakcínami proti COVIDu, často přemýšlel o své
odpovědnosti před Bohem, aby udělal správnou věc.

Leslie cituje jeden z mnoha klipů O’Keefeho v celém filmu, které
zdůrazňují jeho zjevné pokrytectví, a končí svůj dokument slovy:

„Úlohou novináře je zahanbit samotného ďábla. No, to jsem já, kdo
zahanbuje ďábla. Nejde o to, zda je pravice proti levici. To není rozděl a
panuj. Je to o tom, co je správné a co je špatné. A já si vybírám Boha.
Vybírám si dobré. Vybral jsem si týmovou lidskost.“

Ohodnoťte tento příspěvek!
[Celkem: 8 Průměrně: 5]

 
 


